
Rada Gminy Miedźno 

Komisja Infrastruktury, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

Protokół nr 10/2025 

X Posiedzenie w dniu 8 kwietnia 2025  

Obrady rozpoczęto 8 kwietnia 2025 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 17:58 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 6 członków. 

Obecni: 

1. Sławomir Bochnia 

2. Agnieszka Makles 

3. Monika Morawiec-Zawada 

4. Paweł Mszyca 

5. Mateusz Pełka 

6. Robert Soboniak 

7. Małgorzata Szymonik 

Goście: 

1. Ewelina Stobiecka- Wójt Gminy Miedźno 

2. Grażyna Borycka- Skarbnik 

3. Dariusz Nowak- Inspektor w Referacie Gospodarki Komunalnej 

4. Zbigniew Graj – Przewodniczący Rady Gminy 

5. Jolanta Kierach- Radna Rady Gminy  

1. Otwarcie posiedzenia komisji. 

Otwarci posiedzenia komisji dokonał Przewodniczący Paweł Mszyca. Powitał wszystkie 

obecne osoby i przedstawił proponowany porządek obrad.  

 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

Przewodniczący komisji zapytał czy są jakieś propozycje zmian obrad. Wobec braku zmian 

porządek obrad został poddany pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie proponowanego porządku obrad..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Sławomir Bochnia, Agnieszka Makles, Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Robert 

Soboniak, Małgorzata Szymonik 

NIEOBECNI (1) 

Mateusz Pełka 

 



3. Informacja na temat przebiegu dotychczasowej akcji zima. 

Informację odnośnie przebiegu dotychczasowej akcji zima odczytał inspektor Dariusz 

Nowak. Wobec braku pytań Przewodniczący Mszyca przeszedł do kolejnego punktu komisji. 

 

4. Informacja dot. mieszkań komunalnych. 

Informację dotyczącą mieszkań komunalnych na terenie gminy Miedźno omówił Inspektor 

Dariusz Nowak. Inspektor przedstawił ich lokalizację, metraż oraz kwoty najmu. Radni 

dyskutowali na temat kwot najmu jakie są płacone za wynajmowane mieszkania. Zgodnie 

stwierdzili, że są to bardzo niskie koszty. Przewodniczący Mszyca zapytał na jakiej podstawie 

wyliczony został czynsz. Dariusz Nowak odpowiedział, że czynsz jest płacony na podstawie 

rozporządzenia, które zostało podpisane jakiś czas temu.  

Radny Soboniak zapytał jak wyglądają naprawy, kto ponosi koszty za wszystkie naprawy. 

Inspektor Nowak powiedział, że drobne naprawy typu wymiana uszczelki mieszkańcy są 

zobligowani naprawić sami. Jeśli chodzi o większe naprawy typu wymiana okien to wszystkie 

koszty ponosi gmina. Przewodniczący Mszyca zapytał czy gmina jest w stanie policzyć ile 

opału zużyto na poszczególne mieszkania. Dariusz Nowak odpowiedział, że gmina powinna 

być w stanie policzyć ile ton opału zużyto na poszczególne budynki w których znajdują się 

mieszkania. 

Radni wystąpili z wnioskiem o przedstawienie kosztów utrzymania poszczególnych lokali.  

 

Głosowano w sprawie: 

wniosek o przedstawienie kosztów utrzymania poszczególnych budynków w których znajdują 

się mieszkania komunalne. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Sławomir Bochnia, Agnieszka Makles, Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Robert 

Soboniak, Małgorzata Szymonik 

NIEOBECNI (1) 

Mateusz Pełka 

 

Radni nawiązali do odpowiedzi na temat jaki pojawił się na ostatnim spotkaniu komisji. 

Dotyczył on odpowiedzi na wniosek dotyczący wyjaśnienia własności drogi przebiegającej 

przy tamie zalewu w Ostrowach nad Okszą. Radni wystosowali wniosek, który został 

poddany pod głosowanie.  

Głosowano wniosek w sprawie: 

wniosek dotyczący zwolnienia z opłat podatku działek przez które przebiega droga 

obsługująca zaporę.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 



ZA (6) 

Sławomir Bochnia, Agnieszka Makles, Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Robert 

Soboniak, Małgorzata Szymonik 

NIEOBECNI (1) 

Mateusz Pełka 

 

5. Zaopiniowanie projektów uchwał. 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie powołania Komisji 

Infrastruktury, Ochrony Środowiska i Rolnictwa. 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący komisji Paweł Mszyca. Wobec braku pytań 

projekt uchwały ostał poddany pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie powołania Komisji 

Infrastruktury, Ochrony Środowiska i Rolnictwa..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Sławomir Bochnia, Agnieszka Makles, Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Robert 

Soboniak, Małgorzata Szymonik 

NIEOBECNI (1) 

Mateusz Pełka 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr 14/III/2018 Rady 

Gminy Miedźno z dnia 11 grudnia 2018 r. w sprawie diet radnych i sołtysów Gminy 

Miedźno. 

Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr 14/III/2018 Rady Gminy Miedźno z dnia 11 

grudnia 2018 r. w sprawie diet radnych i sołtysów Gminy Miedźno przedstawił Paweł 

Mszyca. Wobec braku pytań projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr 14/III/2018 Rady Gminy 

Miedźno z dnia 11 grudnia 2018 r. w sprawie diet radnych i sołtysów Gminy Miedźno..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Sławomir Bochnia, Agnieszka Makles, Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Robert 

Soboniak, Małgorzata Szymonik 

NIEOBECNI (1) 

Mateusz Pełka 

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach treningowych lub 



wspomaganych. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Mszyca. Wobec braku pytań projekt uchwały 

został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach treningowych lub 

wspomaganych..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Sławomir Bochnia, Agnieszka Makles, Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Robert 

Soboniak, Małgorzata Szymonik 

NIEOBECNI (1) 

Mateusz Pełka 

 

6. Sprawy różne. 

Przewodniczący Mszyca poruszył temat pożaru jaki niedawno wybuchł w miejscowości 

Władysławów. Zgłosił fakt, że strażacy mieli problem z podłączeniem się do hydrantów 

ponieważ w niektórych z nich nie było ciśnienia. Dariusz Nowak powiedział, że w tym 

przypadku to straż pożarna powinna wystosować pismo do zarządcy wodociągu. 

Przewodniczący Mszyca powiedział też, że mieszkańcy wyrazili swoje zdziwienie co do 

ostatniej sytuacji z pożarem, większość z nich nie wiedziała, że straż Władysławowa nie ma 

pozwoleń na wyjazdy do gaszenia pożaru, a co za tym idzie straż nie jest w gotowości 

bojowej. Wójt odpowiedziała, że straż Władysławowa nie jest jedyną strażą w gminie która 

nie ma gotowości bojowej. To samo tyczy się także Borowej i Kołaczkowic. Straż działa jako 

stowarzyszenie. Aby uczestniczyć w wyjazdach należy spełniać szereg warunków. Radny 

Soboniak powiedział aby w przyszłości zaprosić Prezesów OSP na sesję Rady Gminy. Wójt 

Stobiecka wspomniała, że na najbliższej sesji będzie omawiana inwestycja związana z 

Partnerstwem Publiczno- Prywatnym dotyczącym oświetlenia w naszej gminie. Inwestycja 

trwa od 2021 roku, a założeniem było, że skończy się w przeciągu półtora roku. Ze względu 

na wojnę jaka wybuchła na Ukrainie, a co za tym idzie niestabilny rynek giełdowy, prace 

związane z inwestycją trwają do dzisiaj. Skarbnik Borycka dodała, że jest to inwestycja która 

bardzo przedłużyła się czasowo.  

 

7. Zakończenie posiedzenia komisji. 

W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów komisji Przewodniczący Paweł Mszyca 

podziękował wszystkim obecnym i zamknął posiedzenie komisji.  

 

                                                                                     Przewodniczący 

                                                                                            komisji 

                                                                                       Paweł Mszyca  

Przygotował(a): Joanna Mszyca 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


